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Radøy kommune ved Einar Færø, 

 

Radøy kommune hadde i går ettersyn av utslippsledningen fra den kommunale slamavskilleren 

ved Sletta kai. I den anledning snakket jeg med den alltid hyggelige Jan Magnus Drivenes fra 

Radøy kommune som utførte inspeksjonen. 

 

Om sommeren, og ellers når det er lite nedbør og minimal vannføring fra Ystebøvannet, lukter 

det dårlig i Ystebøvågen (området fra og med Pøyla, Sletta kai og Høyvika). En hovedårsak til 

dette er at det går en undersjøisk fjellrygg fra Høyvika/Kuneset og sørover mot Askelandsneset. 

Denne ryggen stenger inne det meste av brakkvannet i Ystebøvågen. Resultatet er at flo og fjære 

kun pumper det innestengte brakkvannet, inklusive avløpsvannet fra slamavskilleren, inn og ut 

fra Pøyla og Ystebøvågen. Utskifting med friskt havvann blir hindret da flo- og 

fjærestrømmen følger den dypere rennen i Slettosen øst for fjellryggen (gjennom Grunnesundet 

til Skjevik). 

 

Etter det jeg forstår er det snakk om å forlenge utslipsledningen slik at utløpet kommer ned på 

dypere vann. 

 

Skal dette fungere etter hensikten og ikke tvert imot forverre situasjonen, må utslippsledningen 

derfor forlenges tilstrekkelig til at utløpet ender utenfor fjellryggen mot Slettosen. 

 

Kloakksaneringen i Austebygd var et prisverdig, sårt tiltrengt og kostbart tiltak. Et tiltak som ikke 

må ende opp med at forurensningsproblemet i Ystebøvannet er flyttet til Ystebøvågen og med et 

dertil forverret resultat. 

 

Ber om at kommunen tar dette innspillet med i sine vurderinger når løsningsalternativ skal 

velges. 

 

mvh Ståle Rossgård 

 


